

AFOA CANADA
NOTICE OF ANNUAL MEETING OF MEMBERS
FEBRUARY 17, 2016

Notice is hereby given that the Annual Meeting of all members in good standing of the AFOA Canada will be held on Wednesday, February 17, 2016 from 4:30 p.m. to 5:45 p.m. (local time) in the Mackenzie Room at the Fairmont The Queen Elizabeth, 900 Rene-Levesque West, Montreal, Québec H3B 4A5.

1. To receive the Minutes of the Annual Meeting of Members, February 18, 2015 ([attached](#));
2. To receive the Annual Report 2014-2015; ([attached](#))
3. To receive the Audited Financial Statements of AFOA for the fiscal year ending March 31, 2015, and the report of the auditor thereon; (in Annual Report)
4. To appoint the auditor for the ensuing year;
5. To receive the report on the Directors appointments and elections for the ensuing year;
6. To hold Board elections; and
7. To transact such other business as may properly come before the meeting or any adjournment or adjournments thereof.

Below, please find attached a Proxy Form. If you will not be in attendance at the Annual Meeting, you may assign your voting privileges to another member in good standing, however it is not mandatory. Proxies should be returned to AFOA by **January 15, 2016**.

NOTICE OF PROXY

Proxies or notice of proxies held must be filed with the President of the AFOA Canada at the head office. Mailing address is 1066 Somerset Street West, Suite 301, Ottawa, Ontario, K1Y 4T3, or fax to (613) 722-3467 no later than **January 15, 2016** to which the proxy is to apply.

PROXY

I, _____, a voting member in good standing of the AFOA Canada, hereby give my proxy to: _____, a voting member in good standing of AFOA Canada; as my proxy to attend, act, and vote on my behalf at the Annual Meeting of members to be held on Wednesday, February 17, 2016 from 4:30 p.m. to 5:45 p.m. (local time) in the Mackenzie Room at the Fairmont The Queen Elizabeth, 900 Rene-Levesque West, Montreal, Québec H3B 4A5.

OPTIONAL ONLY

Further, I wish to register the following limitations to the exercise of my proxy with respect to any agenda item(s) or amendments thereto (if any):

Name: _____ **Date:** _____

Signature: _____

It is the responsibility of the member to determine whether the person to whom they assign the proxy is able and agrees to act in the manner described above.

AFOA Canada

**AVIS DE L'ASSEMBLÉE ANNUELLE DES MEMBRES
17 FÉVRIER 2016**

Avis est par les présentes donné que l'Assemblée annuelle des membres en règle d'AFOA Canada aura lieu dans la salle Mackenzie du Fairmont Le Reine Elizabeth au 900, boulevard René-Lévesque, à Montréal (Québec) le mercredi 17 février 2016, de 16 h 30 à 17 h 45 (heure locale), et que ses objets seront les suivants :

1. de recevoir le procès-verbal de l'Assemblée annuelle qui a eu lieu le 18 février 2015 ([ci-annexé](#));
2. de recevoir le rapport annuel 2014-2015 ([ci-annexé](#));
3. de recevoir les états financiers audités d'AFOA Canada pour l'exercice financier terminé le 31 mars 2015 ainsi que le rapport de l'auditeur (inclus dans le rapport annuel, ci-annexé);
4. de nommer l'auditeur pour le prochain exercice financier;
5. de recevoir le rapport sur la nomination et l'élection des administrateurs pour le prochain exercice;
6. de procéder à l'élection des administrateurs;
7. de régler toute autre affaire soumise à l'Assemblée ainsi que toute demande d'ajournement de celle-ci.

Veillez trouver ci-dessous un formulaire de vote par procuration. Si vous ne pouvez participer à l'Assemblée annuelle, vous pouvez assigner votre droit de vote à un autre membre en règle. Veuillez noter que le vote par procuration n'est pas obligatoire. Nous vous prions de transmettre votre formulaire de vote par la poste à l'AFOA Canada d'ici le **15 janvier 2016**.

AVIS DE VOTE PAR PROCURATION

Tout vote par procuration ou avis de vote par procuration doit être reçu par le président d'AFOA Canada, au bureau national. L'adresse postale est 1066, rue Somerset Ouest, bureau 301, Ottawa (Ontario) K1Y 4T3. Ces documents peuvent aussi être envoyés par télécopie au 613-722-3467 au plus tard le **15 janvier 2016**.

VOTE PAR PROCURATION

Moi, _____, étant un membre votant en règle d'AFOA Canada, autorise _____, un membre votant en règle d'AFOA, à participer, à agir et à voter en mon nom à l'Assemblée annuelle qui aura lieu le mercredi 17 février 2016, de 16 h 30 à 17 h 45 (heure locale), dans la salle Mackenzie du Fairmont Le Reine Elizabeth au 900, boulevard René-Lévesque, à Montréal — Québec.

CLAUSE FACULTATIVE

De plus, je veux établir les limites suivantes quant à l'intervention de mon mandataire à l'égard des questions suivantes inscrites à l'ordre du jour (s'il y a lieu) :

Nom : _____

Date : _____

Signature : _____

Il incombe au membre de s'assurer que la personne désignée possède la capacité et accepte d'agir selon les directives mentionnées ci-dessus.